
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-11-17, § 5 

 

 Tid Tisdagen den 17 november 2009 kl 16.30 – 17.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 24  november 2009 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Lennart Jansson (M) 

Anna Wersäll (M) 

Per Altenberg (FP)   §§ 1-11   

Bengt Sandberg (S) 

Håkan Wahlén (S) 

Karin Falk (S) 

Mattias Eriksson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   tjänstgörande 

Camilla Lindberg (M)                                                    tjänstgörande  

Sten-Åke Larsson (M)                                                    tjänstgörande §§12-13 

Viktor Wennerholm (M) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)   tjänstgörande 

Nicklas Nilsson (S) 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Åke Mezán (V) 

 
Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Lena-Maria Karlsson 

Tjänstemän från kontoret Mikael Forkner, Henrik Schmitterlöw, Jan Lind, Karl Frisell, 

Peter Dahlberg samt personalrepresentant Rolf Bodin (Kommunal) och 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Nils 

Löwenspets från roteln.   

 

 



  

 

 
 § 5 

Uthyrning av garage i skyddsrummet på Katarinavägen, 

”Katarinagaraget” till Stockholm Parkering AB. 

Genomförandebeslut 
Dnr 2009/ 207/402 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att hyra ut del av skyddsrummet till garage åt 

 Stockholm Parkering AB på 10 år och med en hyra om 9 mnkr/år samt uppdrar 

 åt förvaltningschefen att teckna hyreskontrakt. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 29 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut 

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Kristina Alvendal (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Martin Michel (MP) enligt följande: 

 

 Fastighetsnämnden beslöt den 17 juni 2008 att utreda möjligheterna att använda 

 någon eller några av de 49 bergrummen, som överfördes från brand- och 

 räddningstjänsten till Fastighetsnämnden den 1 april 2008, för underjordisk 

 återvinningscentral (ÅVC). Utredningen är ej avslutad. 

 

 På Södermalm finns ingen återvinningscentral. Det är svårt att hitta en lämplig 

 plats. Katarinagaraget är ett av stadens största bergrum på drygt 15 000 kvm. Vi 

 tror att även om stora delar av garaget har lägre takhöjd och används för garage 

 och annat så borde in- och utfarten som är väl tilltagen kunna användas för ÅVC. 

 Vi vill att trafikkontoret undersöker garaget igen.  

 

Ersättaryttrande 

Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michel (MP) särskilda            

  

uttalande. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena-Maria Karlsson 

 



  

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


